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دی کارمو اشتباهی تابعیتش برزیل بود
سهراب انتظاری پیشکسوت پرسپولیس می گوید دی کارمو، مهاجم پرسپولیس برزیلی نبود و شناسنامهاش و تابعیتش اشتباهاً برای کشور برزیل صادر

<;br&#47;><br&#47>.شده بود؛ بازیکنی که همان لقب پرندهفروش برای او بهترین بود

به گزارش سایت خبری پرسون، سهراب انتظاری مهاجم اسبق پرسپولیس معتقد است پرسپولیس باید به بازیکنان تیمهای پایه خودش اتکا داشته باشد
تا به طور کلی در سالهای آینده از حیث بازیکنان جدید تیمهای دیگر و حتی خارجی بینیاز شود. در رابطه با مسائل مختلفی که پیرامون تیم

پرسپولیس وجود دارد گفتوگویی با انتظاری داشتیم.

در رابطه با جذب پریرا و تأثیرگذاری این بازیکن در پرسپولیس چه توضیحی دارید؟

ما که خیلی شناخت از این مهاجم نداریم اما هر چه که هست نباید زود راجع به پریرا قضاوت داشته باشیم چون به هر حال بازیکنان برزیلی بازیکنان
خوبی هستند و به کار تیمهای دیگر میآیند.

اما قبلاً سابقه داشته که پرسپولیس مهاجم برزیلی بگیرد که هنوز هم حرف و حدیث پشت سر او خیلی زیاد است!

فکر کنم دی کارمو، برزیلی نبود و شناسنامهاش و تابعیتش اشتباهاً برای کشور برزیل صادر شده بود؛ بازیکنی که همان لقب پرندهفروش برای او بهترین
بود.

در رابطه با حضور عیسی و تأثیرگذاریاش در پرسپولیس چه صحبتی دارید؟

عیسی مهاجم خیلی خوبی است که در حال رسیدن به فرم مطلوب است و اگر این مهاجم گلزن به فرم مطلوب برسد حتماً با توجه به تجربه موفقی که
در پرسپولیس دارد قادر خواهد بود بهترین کارایی را برای پرسپولیس داشته باشد. در هر حال امیدوارم بعد از به فرم رسیدن دیاباته، عیسی هم هر چه

زودتر به فرم مطلوب برسد و خط حمله تیم را به شرایط خوبی برساند.

فکر نمیکنید تا پریرا به فرم مطلوب برسد این فصل تمام شده؟!

فکر میکنم پریرا بازیکنی فوتبالبلد است و در کوتاهترین زمان ممکن به فرم مطلوب و دلخواه مربی دست خواهد یافت و نقش خودش را بخوبی ایفا
خواهد کرد.

بازی پریرا و دیاباته که هر دو ظاهراً مهاجمان سرزنی هستند مشکلی را به وجود نخواهد آورد؟

به هر حال ما شناخت کاملی از بازی پریرا نداریم اما آنطور که شنیدهام این بازیکن برزیلی جدا از سرزنی در روی زمین هم تواناییهای خوبی دارد.
دیاباته نیز جدا از سرزنی در روی زمین هم خوب کار میکند از همین رو معتقدم سبک بازی دو مهاجم خارجی پرسپولیس فقط سرزنی نیست و اگر مربی

ترجیح دهد دو مهاجم خارجی پرسپولیس قادر هستند به نحو احسن نقش خودشان را ایفا کنند.

چرا بازیکنان کناری پرسپولیس در ارسالها خیلی موفق عمل نمیکنند؟!

واقعاً برای من خیلی عجیب است دانیال که بازیکنی بسیار رونده است خیلی کم نفوذ و ارسالهایش هم خیلی کم است. در سمت چپ هم فکر میکنم
اگر امیری در پست وینگر چپ بازی کند خیلی بهتر است تا اینکه در پست مدافع چپ بازی کند. در هر صورت امیدوارم در بازیهای آینده جدا از

ساختن موقعیت از سوی هافبک میانی در ارسالها هم خیلی قوی کار کنیم.

بعضیها معتقدند پرسپولیس برای فصل بعد به خانهتکانی نیاز دارد شما هم با این نظر موافقید؟

هر بازیکنی که سابقه حتی یک روز بازی در پرسپولیس را هم داشته باشد قابل احترام است اما این یک واقعیت در فوتبال روز دنیاست که فوتبال متعلق
به جوانهاست مثلاً زمانی که رونالد کومان مربی بارسا بود یک پوستاندازی گسترده را انجام داد و خیلی از بازیکنان مانند پدری، گابی و فاتی را به
بارسا آورد که همین الان هم شاهدیم بارسا روی کاکل این بازیکنان جوان میچرخد از همین رو حتماً پرسپولیس باید سال آینده بازیکنان جوانی را

استخدام کند که سالها بتواند از آنها استفاده کند.

اما استفاده از بازیکنان جوان هم مانند شمشیر دولبه است که گاهاً این بازیکنان نمیتوانند خودشان را خوب نشان دهند.



بازیکن جوان برای تیم حتی یک تیم بزرگ یک غنیمت است. چه بسا که ما شاهد بودیم بازیکنی مانند عمری توانست خودش را خیلی خوب نشان
دهد.

اما همین عمری بعد از سه بازی گلزنی نتوانسته خودش را در بازیهای اخیر پرسپولیس نشان دهد!

عمری بازیکن خوبی است و فکر میکنم نمایش خوبی داشته است. در حال حاضر هم فکر میکنم بازیکنان جوان تیم باید از این بازیکن حمایت بیشتری
کنند و به او کمک کنند در مسیر خودش موفق عمل کند. سرمایهگذاری روی جوانها هم تأثیرگذار بوده خصوصاً امسال که پرسپولیس جوانهای خیلی
خوبی داشته؛ بازیکنانی که در سالهای آینده میتوانند بهترین ثمره را برای پرسپولیس در فصول آینده داشته باشند. به نظرم حتماً اگر از استعدادهای
خودمان استفاده کنیم ثمره خیلی خوبی برای ما خواهند داشت و ما را از خریدن مهرههای تیمهای دیگر حتی بازیکنان خارجی بینیاز خواهند ساخت؛

بازیکنانی که به جهت ساخته شدن در باشگاه پرسپولیس قطعاً با عرق و تعصب بیشتری برای پرسپولیس بازی خواهند کرد.

چرا بازیهای پرسپولیس کم گل تمام میشود؟!

فکر میکنم اگر در یکی دو بازی پرسپولیس پرگل برنده شود بازیکنان از لحاظ روحی شرایط بهتری پیدا کرده و با نتیجه خوبی پیروز خواهند شد.
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